
  

Seces pagasta iedzīvotāju padomes sēdes protokols 

Nr.1 
2024.gada 13. novembrī 

Atrašanās     Pagastmāja, Sece, Seces pagasts, Aizkraukles novads     
 vieta: 
 
Sēdi atklāj:   17:00 
 
Sēdi slēdz:    18:00 
 
Sēdē piedalās: 
Arnis Mencendorfs, Gunita Taškāne, Jānis Bērziņš, Aigars Lasmanis, Judīte Ledvika 
 
Sēdē nepiedalās: Mārtiņš Liepa ( pirms padomes sēdes ir informējis, ka nevarēs ierasties). 
Madara Vēvere ( pirms padomes sēdes nav ziņojusi par neierašanās iemesliem). 
 
 
Darba kārtības izskatāmie jautājumi: 
 
1.Seces pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētaja ievēlēšana; 
 
2.Seces pagasta Iedzīvotāju padomes  priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana; 
 
3. Seces pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāra ievēlēšana; 
 
4. Komunikācijas iestrādnes ar Seces pagasta iedzīvotājiem; 
 

1.Par Seces pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja  ievēlēšana 
 

Visi vienbalsīgi  balso ( PAR-5 balsis), ka jāņem vērā kā ir nobalsojuši  pagasta iedzīvotāji 
padomes vēlēšanās. Pēc balsu skaita tiek izvirzīts Arnis Mencendorfs par Iedzīvotāju padomes 
priekšsēdētāju( PAR -5 balsis).  Arnis Mencendorfs ziņo, ka veselības dēļ atsakās no 
priekšsēdētaja pildīšanas. Padomes locekļiem nav nekādu iebildumu. 
 
        Nākamais pēc balsu skaista tiek izvirzīts Aigars Lasmanis par Iedzīvotāju padomes 
priekšsēdētaju.  
Vienbalsīgi ( PAR-5 balsis) tiek ievēlēts Aigars Lasmanis par Iedzīvotāju padomes 
priekšsēdētāju. 
 
  

2. Par Seces pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana 
 
Ievērojot iedzīvotāju balsošanas rezultātus par priekšsēdētāja vietnieku  tiek izvirzīts Arnis 
Mencendorfs. 
 
Vienbalsīgi ( PAR-5 balsīm)  tiek ievēlēts Arnis Mencendorfs  par  Iedzīvotāju  padomes 
priekšsēdētaja vietnieku. 



 
3. Par Seces pagasta Iedzīvotāju padomes sekretāra ievēlēšana 

 
Turpinot darba kārtību, pēc izskanējušā viedokļa, par sekretāru ierosina ievēlēt Judīti 
Ledviku. 
 
Vienbalsīgi ( PAR-5 balsīm)   tiek ievēlēta Judīte Ledvika   par Iedzīvotāju padomes 
sekretāri. 
 
 
Turpina vadīt sēdi Aigars Lasmanis 
 
 

4. Komunikācijas izstrādnes ar Seces pagasta iedzīvotājiem 
 

Padomes locekļi apspriežas, kā visērtāk būtu sasniedzami padomes locekļi.                                                         
A. Mencendorfs ierosina, ka vajag e -pastu, lai iedzīvotāji varētu  ieteikt priekšlikumus un 
ierosinājumus. Pēc iespējas ātrāk izveidot e- pastu ( termiņš, divu nedēļu laikā) un nopublicēt. 
     J.Bērziņš ierosina, ka varbūt pastkastīti varētu pievienot  Seces Pagastmājas ārpusē ,tad 
iedzīvotāji varēs anonīmi iesniegt iesniegumus, priekšlikumus un sūdzības. 
Visi padomes locekļi vienojas, ka informāciju vajadzētu ielikt arī vietējā novada avīzē, lai 
cilvēki ir informēti, bet jānoskaidro līdz kuram datumam ir jāiesniedz informācija. 
 
 
Seces pagasta iedzīvotāju aktuālie jautājumi: 
 

1. Nepieciešams noskaidrot” Latvijas  Valsts ceļi” autoceļam “Mūrnieki”, kas labos 
ceļa segumu, jo ir izbraukājušas smagās mašīnās un vietām nav izbraucams. Lielās 
automašīnas ved ceļiem materiālus  no tuvā karjera, kas atrodas blakus šim ceļam. 

2. Nepieciešams uzlabot satiksmes drošību, nepieciešama gājēju pāreja no  autobusa 
pieturas, lai droši var šķērsot ceļu uz Pagastmājas pretējo pusi. Patreiz ir bīstami 
pārvietoties. 

3.  Aktualizēt jautājumu par Seces Pagastmājas karoga apgaismojuma un instalācijas 
izveidošanu. 
Padomes sēdē nolēma: 
 
1. Izveidot elektroniskā pasta adresi, lai Seces pagasta iedzīvotāji varētu 

elektroniski iesniegt savus jautājumus un ieteikumus un sūdzības. 
2. Noskaidrot  “Latvijas Valsts ceļi” autoceļam “Mūrnieki” par ceļa seguma 

remontu. 
3. Nākamo padomes sēdi plāno 11. decembrī. 

 
 
Seces pagasta Iedzīvotāju padomes 
Priekšsēdētājs                                                                                   A.Lasmanis 

 
Seces pagasta Iedzīvotāju padomes 
Sekretāre                                                                                            J.Ledvika 
 
 



 
 


